
 

  
 Oslo kommune 
 Bydel Stovner 
 Administrasjonen 

 
Protokoll 4/14 

 
 
Møte: Eldreråd  
Møtested: Bydelssalen, Karl Fossumsvei 30  

Møtetid: Mandag 12. mai 2014 kl. 13.30     
Sekretariat: Administrasjonen  
 
 
Møteleder: Thor Henriksen (Eldres)  
   
Tilstede: Grete Andberg (A), Jonna Ragnif (Menig), 

Magne Gjelseth (Pensj), Marry Håberget 
(Pensj) 

 

   
   
I tillegg møtte: Astrid Olaug Larsen  
   
Møtesekretær: Kjersti Lyster, adm.  
   
   
   
 
Åpen halvtime. Det var ingen personer til stede 
Innkalling godkjent 
Sakskart godkjent 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 31 /14  Protokoll fra ER-møte 17.03.14 
Sak 32 /14  Protokoller til orientering 
Sak 33 /14  Folkehelseplan 2014-2018 Bydel Stovner 
Sak 34 /14  Demensplan 2014-2017 
Sak 35 /14  Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 





 
Sak 31 /14  Protokoll fra ER-møte 17.03.14 
 
Vedtak (enstemmig) 
Protokoll fra møte i Eldrerådet 17.03.2014 godkjennes. 
 
 
Sak 32 /14  Protokoller til orientering 
 
Vedtak (enstemmig) 
Eldrerådet tar protokollene til orientering 
 
Sak 33 /14  Folkehelseplan 2014-2018 Bydel Stovner 
 
Vedtak (enstemmig) 
Eldrerådet mener planen er god og dekker et meget viktig satsingsområde: Bedre folkehelse. 
Eldrerådet har merket seg at hoveddelen av målene omtaler tiltak for barn og unge. Ingen av 
tiltakene er rettet direkte mot målgruppen eldre. Eldrerådet mener likevel at målene er gode i 
og med at en rekke tiltak nevnt i målene kan omfatte hele befolkningen f eks: 
• møtene med bydelens ansatte skal være preget av trygghet og kompetanse   
• satsing på sunt kosthold og fysisk aktivitet 
• utvikle gode melderutiner ved fare for selvmord 
• kunnskap om tannhelse 
Målene for ytre miljø, møteplasser og uteområder er meget gode. Eldrerådet er sterkt opptatt 
av luft og støybelastning og anbefaler at forurensning fra fly og enkelte typer bedrifter tas 
med i dette mål. 
Med disse presiseringer anbefaler Eldrerådet at BU vedtar planen 
 
 
Sak 34 /14  Demensplan 2014-2017 
 
Vedtak (enstemmig) 
Eldrerådet har behandlet Demensplan 2014 – 2017 for bydel Stovner i 2 møter, hhv 17.03.14 
og 12.05.14. 
Eldrerådet viser til sitt vedtak i sak 25/14 og anbefaler at BU vedtar planen 
 
 
Sak 35 /14  Eventuelt/Orienteringsssaker 
 

1. Ros til Balansekunst fra Magne Gjelseth. Unni Holm har overtatt etter Bente 
Bjerkebro 

 
2. Tilgjengelighet til Høybråten Fysikalske Institutt. Magne Gjelseth lager forslag til sak. 

 
3. Eldrerådet viser til enhetsleder Marthe-Kari Harlem sin orientering om arbeidet med 

strategi dokumentet «Fremtidens Stovner 2014 – 2017» 
Eldrerådet mener dette er et viktig område og ber om å bli trukket med i arbeidet 

 
4. Orientering om: 

HSK 
Tilsynsutvalg 
Sentralt Eldreråd 
Årsmøte Stovner Eldresenter 
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Vedtak (enstemmig) 
Eldrerådet tar informasjonen til orientering 
 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 14.30 
 
Bydel Stovner, 12.05.2014 
 
 
Thor Henriksen       Kjersti Lyster 
Leder         sekretær 
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